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Z OBSAHU CISLA 2/2022, 28. ROCNIK

TÉMA: PRAŽSKÁ POLÍCIE
Své úkoly zvládáme
Vernisáž pod palbou
Úspešný projekt
Rutina to být nesmi
Ruce do kapeš
Tak trochu jiné oddelení
Odhalení je víc než dost

10
12

U POLICISTU
Centrum číslo dvě

POMAHAT A CHRÁNIT
v a venDvere nesly otevřít

MODERNI ZBRANE
Pistole roku 2021: Walther POP

1.5

ROZHOVOR
Musíte mít pokoru

DOPRAVA
SOD Čechy

AKTUALNE
Konec mezinárodního gangu 20

28

30

Z POLICEJNÍCH ARCHIVU
Kremace pod mostem 32

PREVENCE
V únoru opět nasucho

SERIAL:
DOŽIVOTNÍ ODSOUZENCI
Vražedné mýlky (pokračování)

BILANCE
Co přinesl předchozí rok 22

OLYMP CENTRUM SPORTU MV 
Sprinterský rekordman Dominik Záleský - 
posila bobového týmu 38

I i • I / _ h _ • • • •Sledujte nas na facebooku @casopispolicista

Milé čtenářky,
-p v 

milí ctenári.

V novem roce se 
pořád ještě spíše 
rozkoukáváme, na 
druhou stranu pří
slušníci složek IZS 
na zadne rozkou- 
kávání čas nemají. 
V únorovém tématu 
jsme nahlédli pod 
pokličku Krajského ředitelství policie hl. m. Prahy, kde 
vzhledem k množství povinností skutečně nezvolňují. 
Vždyť jen počet bezpečnostních opatření, která mají 
policisté v Praze na bedrech, dalece přesahuje průměr
I * F • F, t • . I - TIS = IYI fi I T bězny v jiných krajích. Námětu, o nichž by se dalo mluvit, 
bylo dokonce tolik, že se nám všechny do tématu nevešly, 
a tak jsme si ještě dopřáli menší přídavek v rubrice U po
licistů, kolega Václav Tichý totiž zavítal na nejzatíženější 
pražský obvod - Smíchov.

Abychom se ale ještě hlédli za loňským ro-
kem, přinášíme vyhodnocení statistik za rak 2021, které 
v lednu zveřejnila Policie ČR.

Jaké to asi ;e, být filmový kaskadér? A co teprve ten, 
jehož specialitou jsou právě filmové vojenské a policejní 
akce? Na to jsme se ptali Radka Bruny, muže, jehož tvář, 
ale především výkony už někdy někde zaznamenal snad 
každý z nás. Pokud jste viděli filmy Černý jestřáb sestře
len, Králíček Jo Jo nebo Babylon A. D., zákonitě jste mu
seli vidět i Radka Brunu, s nímž si teď můžete přečíst 
rozhovor o tom, jak se mu právě tyto filmy natáčely. No 
a těžko opomenout olympiádu a účast sportovců Olymp 
CS MV, i o nich tedy bude řeč. Přeji proto příjemné čtení,
-T .E YY Y*/ pevné zdraví a ještě pevnější nervy.
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